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Els comerços de Cerdanyola fan una desfilada de moda a la plaça Sant

Ramon per donar-se a conèixer
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Aquest divendres 12 de novembre s'ha fet una desfilada de moda per donar més
visibilitat als petits comerços. L'esdeveniment es va realitzar a plaça Sant Ramon i
va començar a les 22:00h fins a les 23:45h.

Tot això va estar plantejat i preparat per Maria Teresa Llargués (directora de
Roger's). La Maria Teresa Llargués ens va afirmar que va decidir fer aquesta
desfilada per donar visibilitat als comerços locals de Cerdanyola i fer feliç els
espectadors que van assistir i els models que hi van participar. Va ser una vetllada
molt bonica i definitivament ho va aconseguir.

A la desfilada van participar diferents petits comerços locals de Cerdanyola per
mostrar la seva roba, complements i serveis que podem trobar als seus
establiments.
Els comerços que van participar són:
Va d'infants, amb la seva roba per nens i
nenes. Si hi vas a donar un cop d'ull a la
botiga, t'ajudarà a trobar la peça ideal per als
vostres infants.
D'Ruta, botiga de roba i complements per la
dona. Van desfilar noies de totes les edats i
estils diferents, lluint diferents peces i
accessoris que trobaràs a la botiga i que
mostren que segur que et donaran un bon
consell perquè trobis la roba al teu estil.
Perruqueria Montull, Foto feta per Alba Tejada i Noa Campomanes
les models de Perruqueria Montull van desfilar amb pentinats lluents i extravagants.
A la perruqueria Montull et sentiràs com a casa amb les seves amables perruqueres,
que et donen una atenció magnifica i, a més a més, et faran un pentinat o et tallaran
el cabell de tal manera que siguis tot/a tu.
Els models de Mima't, van desfilar de totes les edats i talles. La botiga de roba
interior, pijames i esport, va mostrar les diferents peces de roba, transmetent el
missatge que el més important és que estiguis còmode/a i et sentis bé amb la roba
que portes.
Roger's, l'escola de dansa, va presentar diferents coreografies amb ballarins de
totes les edats. Van animar molt la passarel·la. Si vols aprendre aquest meravellós
esport, no dubtis anar a demanar informació, et donaran la millor atenció i t'ajudaran
a millorar la teva tècnica de ball.
Personalment, et recomanem que un dia vagis a donar un cop d'ull a tots aquests
magnífics establiments, on segur que t’atendran amb el mateix entusiasme que han
posat en aquesta passarel·la.



Maria Teresa Llargués és la directora de la Roger's i l’amfitriona, és a dir, qui va
muntar tota la desfilada. Diu que la idea de fer la desfilada va sorgir per acostar-se
als clients i donar més visibilitat als comerços. També diu que l'ajuntament va
col·laborar econòmicament. A més a més, vam preguntar com van aconseguir els
models i ens va contestar que ella els aconseguia de la seva l'escola de ball i dels
clients de cada botiga… Ens va afirmar que cada botiga s'organitzava a la seva
manera i practicaven més o menys assajos. A partir d'octubre, ells comencen a
organitzar-se. Segons la Maria, l'únic benefici que treia d'aquesta desfilada és
donar la felicitat a tots el espectadors de la desfilada.També que les botigues
puguin donar visibilitat al producte. L'únic que espera de la seva participació,
és que les persones siguin felices.

També li vam preguntar a la Laia Vázquez, una de les models que va desfilar a la
passarel·la, que ens va explicar que va ser un treball molt bonic i preparat, ja que
van assajar molt de temps per poder donar la seva millor versió a la desfilada. Diu
que ho va gaudir molt encara que va passar una mica de nervis i una mica de
vergonya abans de sortir a l'escenari en veure a les persones aplaudint, però
igualment ho va fer molt bé. Igualment pensa que la roba i pentinats que portaven
els models era molt bona i extravagant. Una de les coses que ha destacat és que és
una experiència que l’ha gaudit moltíssim i que la recomana a persones que vulguin
passar una bona estona. La Laia repetirà l'any que ve!

Vam demanar l'opinió a tres persones del públic: la Gisela, el Marc i la Maria José.
En general els ha semblat una bona desfilada, per diverses coses com per exemple
perquè sortia gent amb talles diferents i no tots eren perfectes, perquè animava el
públic i era divertit, perquè estava ben presentat...
També vam preguntar si hi havia alguna cosa que podrien canviar i van dir que
podrien posar una carpa més gran, posar més espai i potser posar més botigues
perquè no es repeteixin tant. Vam estar preguntant si havien après alguna cosa i van
aprendre força coses: tendències noves, roba que mai havien vist, pentinats molt
estranys, passos de balls molt bonics… I per últim vam demanar que puntuessin la
desfilada de moda, la Gisela ens va dir que ella donava un 9/10, el Marc va donar un
7/10, i la María José va donar un 8/10.

Nosaltres opinem que la desfilada va estar molt bé, ja que surten diferents estils de
roba, també surten persones amb moltes talles diferents i no totes perfectes. Això
ens sembla molt important perquè cada persona és com és, tothom és diferent i té
particularitats que altres persones no tenen i això és molt especial.


